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Darłowo, dnia 7 czerwca 2023 roku 
 
BR.0002.9.2023 
 
 

Protokół Nr LXX/2023 

z LXX sesji (nadzwyczajnej) Rady Gminy Darłowo VIII kadencji 

z dnia 7 czerwca  2023 roku 

pod przewodnictwem 

Pana Henryka Ignatowicza - Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Darłowo 

 
Sesja odbyła się w trybie online przy pomocy aplikacji dostosowanej do zdalnego 
prowadzenia obrad. 
Wiceprzewodniczący rozpoczął obrady sesji o godzinie 900, a zakończył o godzinie 930. 
 

 

Na ustawowy stan 15 Radnych w chwili rozpoczęcia w sesji uczestniczyło 12 Radnych, co 
stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

Wiceprzewodniczący Rady zgodnie z kolejnością alfabetyczną wyczytywał kolejno radnych 
prosząc o potwierdzenie swojej obecności w dzisiejszych obradach sesji w trybie zdalnym na 
podstawie czego została sporządzona lista obecności radnych.  
 
1. Radny Dariusz Bańczewski potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach. 
2. Radny Waldemar Bonk był nieobecny, usprawiedliwiony 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny, usprawiedliwiony. 
4. Radna Marzena Drzewucka potwierdziła swoją obecność w dzisiejszych obradach.   
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach. 
6. Radny Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady był nieobecny, usprawiedliwiony. 
7. Radny Bogdan Herbeć potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
8. Radny Henryk Ignatowicz potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb potwierdziła swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
10. Radna Joanna Lach potwierdziła swoją obecność w dzisiejszych obradach. 
11. Radny Wiesław Moskwa potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
12. Radny Henryk Noworolnik potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach. 
13. Radna Justyna Osses potwierdziła swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
14. Radny Piotr Szewczykowski potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach . 
15. Radny Adam Wasieńko potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach. 

  
Pan Wiceprzewodniczący na podstawie tak sporządzonej listy obecności radnych stwierdził 
udział 12 radnych w dzisiejszej sesji oraz prawomocność do podejmowania uchwał.  
/Lista obecności radnych w dzisiejszej sesji potwierdzona przez Wiceprzewodniczącego Rady stanowi załącznik 
nr 1 do niniejszego protokołu/  
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Wiceprzewodniczący powitał również wszystkich Sołtysów Sołectw Gminy Darłowo. 
Wszyscy Sołtysi zostali poinformowani o zwołanej na dzień dzisiejszy sesji i mogli śledzić jej 
przebieg w trybie online na stronie Internetowej Gminy Darłowo.  
 

1. Pan Radosław Głażewski – Wójt Gminy Darłowo, wnioskodawca dzisiejszej sesji. 
Ponadto w sesji udział wzięli: 

2. Pani Violetta Kolanek – Skarbnik Gminy 
3. Pani Izabela Sielska – Zastępca Wójta Gminy 
4. Pan Maciej Jabłoński – Radca Prawny   

 /Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu/  
 
Na protokolantkę powołano panią Renatę Lipicz. 
 

Dzisiejsza sesja została zwołana zgodnie z art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 o 
samorządzie gminnym (Dz. U. z 2023 r. poz. 40) na wniosek Wójta Gminy Darłowo.  

Wniosek Wójta Gminy Darłowo o zwołanie sesji nadzwyczajnej został złożony w 
dniu 5 czerwca 2023 roku w Biurze Rady. Wobec powyższego sesja została zwołana zgodnie                          
z ustawą.  

Zgodnie z § 30 ust. 3 Statutu Gminy Darłowo (Dziennik Urzędowy Województwa 
Zachodniopomorskiego z 2003 r. Nr 50, poz. 845; z 2008 r. Nr 35, poz. 701; z 2009 r. Nr 52, 
poz. 1337; z 2010 r. Nr 82, poz. 1549, z 2015 r. poz. 1077, poz. 4248; z 2018 r. poz. 1111, 
poz. 4491; z 2020 r. poz. 283; z 2021 r. poz. 5541) sesję zwołał Przewodniczący  Rady Gminy 
Darłowo. 

Zgodnie z Uchwałą Nr LXIII.618.2023 Rady Gminy Darłowo z dnia 24 stycznia 2023 
roku w sprawie zdalnego trybu obradowania Rady Gminy Darłowo, Wiceprzewodniczący 
zarządził zdalny tryb obradowania.  

/Wniosek Wójta Gminy Darłowo o zwołanie sesji nadzwyczajnej Rady Gminy stanowi załącznik nr 3 do 
niniejszego protokołu/ 
 
 

Pan Henryk Ignatowicz Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo przystąpił do 
ustalenia porządku obrad, przy czym przypomniał, że proponowany porządek obrad 
wszyscy Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem na dzisiejszą sesję. 

Ad. 2. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo przypomniał obecnym że jest to sesja zwołana w 
trybie nadzwyczajnym, na wniosek, wobec czego dodatkowym warunkiem dokonania zmiany 
w porządku obrad jest przede wszystkim zgoda wnioskodawcy na tę zmianę.  
 
Następnie Wiceprzewodniczący zapytał czy są wnioski do porządku obrad?  
Wiceprzewodniczący upewnił się czy ktoś się zgłasza.  
Nikt się nie zgłosił.  
 



Strona 3 z 9 
 

 
Wiceprzewodniczący Rady przedstawił porządek obrad dzisiejszej sesji:  
1. Otwarcie obrad sesji.  
2. Ustalenie porządku obrad.  
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2023 rok.                           

DRUK Nr 1/2023LXX 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Darłowo 

na lata 2023-2028. DRUK Nr 2/2023LXX  
5. Podjęcie uchwały w  sprawie zmiany uchwały NR LVII.578.2022 Rady gminy Darłowo z  

dnia 27 października 2022 roku w sprawie określenia zasad przyznawania  stypendiów w 
ramach Lokalnego programu  wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży w 
Gminie Darłowo. Druk Nr 3/2023 LXX 

6. Zamknięcie obrad.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo poddał pod głosowanie ustalony porządek obrad, 
przy czym wywoływał każdego radnego zgodnie z porządkiem alfabetycznym z imienia i 
nazwiska i zadawał mu pytanie czy jest za przyjęciem proponowanego porządku obrad 
dzisiejszej sesji, czy jest przeciw, czy się wstrzymał.  
 
Wywołani radni głosując odpowiadali:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk był nieobecny.  
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny.  
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
6. Radny Grzegorz Hejno był nieobecny. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Radny Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Radna Anna Krawczuk-Kiełb  jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”. 
13.  Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”.  
14. Radny Piotr Szewczykowski  odpowiedział: „Piotr Szewczykowski jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasieńko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Wiceprzewodniczący stwierdził, że w głosowaniu udział wzięło 12 Radnych Rady Gminy 
Darłowo głosując: 
12 głosów za przyjęciem porządku obrad LXX sesji, 
0 głosów przeciw, 
0 głosów wstrzymujących. 
Ponadto 3 radnych było nieobecnych.   
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo powiedział, 
że porządek obrad został przyjęty.  
/Porządek obrad wraz z zawiadomieniem stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
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Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2023 rok.                        
Druk Nr 1/2023LXX 

Ad. 3. 

/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2023 rok stanowi 
załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/ 
 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przywitał się, powiedział ,że sesję 
zwołujemy przeważnie  online jeżeli mamy sprawy bieżącej dotyczące najczęściej zmian                          
w budżecie , zmian w budżecie mamy dużo, wynika to z zadań inwestycyjnych, które 
wykonujemy częściowo musimy dołożyć, częściowo zmniejszyć na określonych zadaniach. 
Oprócz tego że dzieje się fizycznie w terenie to też w budżecie musimy to wszystko zmienić. 
Wyszła sytuacja, którą omawiałem na komisji, sytuacja z kanalizacją , którą musimy 
wymienić poprzebudowywaną drogę w Dąbka pod ulicą Polną. Z Panią Skarbnik szukaliśmy 
środków w jaki sposób nie powodować zadłużenia Gminy lub wzięcia pożyczki                                 
i poszukaliśmy środków, które właśnie przedstawiamy. Zwiększamy budżet z inwestycji, 
mamy zwrot z rewitalizacji  Bukowo Morskie i Pęciszewko 150 000,00 zł, jest to zwrot                             
z Urzędu Marszałkowskiego. Zwiększamy budżet o kwotę, którą nie mieliśmy w budżecie 
wprowadzoną to jest z remontu świetlicy wiejskiej w Krupach, to jest dofinansowanie                     
z Programu Obszarów Wiejskich  500 000,00 zł. Zwiększamy dotację na SENIOR+, którą                 
co roku otrzymujemy ale co roku jest inna, dostaliśmy 97 920,00zł. Bardzo fajną rzecz, którą 
otrzymaliśmy dofinansowanie, będzie w niedługim okresie działo się w szkołach publicznych 
Miasteczko Rowerowe. Główne będzie w Starym Jarosławiu , a mniejsze miasteczka będą w 
Kopnicy i w Dąbkach, dostaliśmy dofinansowanie 130 153,40zł, które wprowadzamy                   
do budżetu Gminy Darłowo. Omawiałem także na Komisji Rady Gminy zmniejszamy trochę  
środki przenosimy na zadanie dwu letnie - droga w Cisowie. Mam nadzieje, że otrzymamy 
dofinansowanie w niedługim okresie. Jeżeli dojdzie do dofinansowania w lipcu do procedury 
przetargowej, droga, którą mieliśmy na zadanie jednoroczne po prostu będzie przeniesiona 
częściowo, ponieważ nie będzie w stanie do wykonania w tym roku całościowo będzie do 
wykonania w tym roku, całościowa będzie na rok 2024. Dlatego część środków z tej drogi 
750 150,50 zł  mogliśmy przeznaczyć, na inne zadania a na przyszły rok  w wieloletniej 
prognozie finansowej, która będzie omawiana za chwile. Na co przeznaczamy  środki, które 
zostały w budżecie min. na budowę sieci kanalizacji sanitarnej w miejscowości Dąbki pod 
nowymi drogami 1694 667,00 zł. Zwiększamy na dotację dla strażaków OSP czerpią środki z 
różnych programów gdzie są też przewidziane wkłady własne, wkład własny to jest min. 
wkład Gminy. W Uchwale Państwo macie dokładnie napisane z jakich programów: 
OSP Stary Jarosław  250,00 zł, 
WFOŚ GW OSP Dobiesław 4 732,00 zł, 
ZUS OSP Krupy 1 000,00zł, OSP Kowalewice 870,00zł, OSP Dobiesław 600,00zł,OSP 
Słowino 900,00 zł, 
Tak, że 60 500,00 zł na zagospodarowanie działki nr  298 w Cisowie będzie wykonana wiata. 
W sumie z sołeckimi, które są przeznaczane na ten cel  76 191,94 zł. Rozbudowa dróg do 
naszych mieszkańców zwiększamy kwotę na zadania inwestycyjne związane z remontami 
dróg 638 600,00zł. Będą to wykonane odcinki dróg w Wiekowicach, Domasławicach, 
Jeżyczkach, Boryszewie. 
Zwiększamy 47 000,00zł  na odwodnienie ul. Morskiej w Dąbkach mieliśmy zaplanowana 
kwotę, która niestety nie pozwala na wykonanie zdania zwiększamy do pełnej kwoty. 



Strona 5 z 9 
 

Zwiększamy, także środki, które otrzymaliśmy na miasteczka rowerowe. Zwiększamy na 
wykonanie miasteczek koszt inwestycji 130 156,40zł, z dofinansowania wkład własny 
20 000,00zł z naszych środków. Zmiany są także, z w ramach funduszu sołeckiego zgodnie z 
wnioskami sołtysów. 
 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
/Opinia Komisji Budżetu w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2023 rok stanowi załącznik nr 6 do 
niniejszego protokołu/  

 dotyczącą projektu uchwały.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 
2023 rok: 
Wiceprzewodniczący wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie 
czy jest za pojęciem uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2023 rok, czy 
ktoś jest przeciw, czy się wstrzymał.  
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk  był nieobecny. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”.  
6. Radny Grzegorz Hejno był nieobecny.  
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Radny Henryk Ignatowicz jestem ZA”.  
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”.  
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski: odpowiedział: „Piotr Szewczykowski jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasieńko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 12 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 12 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
12 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
podjęła
/Uchwała Nr LXX.653.2023 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2023 rok 
stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/ 

 uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2023 rok. 

Na tym punkt zakończono.  
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Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Darłowo na lata 2023-2028. Druk Nr 2/2023LXX 

Ad. 4. 

/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Darłowo na 
lata 2023-2028 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/ 
 

Pan wójt powiedział, że zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej jest konsekwencją 
zmian w budżecie, która przed chwileczką została pojęta. Powiedział, że przychody uległy 
zmianie. Rozchody nie uległy zmianie. Dług także nie uległ zmianie. Budżet po stronie 
dochodów zamyka się kwotami 80 037 144,59 zł. Po stronie wydatków 101 663 742,82 zł. 
Zmiany w  wieloletniej prognozie inwestycyjnej dotyczą przedsięwzięć, które były  
omawiane na komisjach. Dla przypomnienia zdjęliśmy z drogi Cisowo 750tyś. dołożyliśmy 
na 2024 rok tą kwotę, ze względu na to że te zadanie będzie dwuletnie. Dołożyliśmy 354 
tysiące zł. przebudowa drogi popegeerowskiej w Palczewicach. Myśli, że na najbliższej sesji 
,która będzie w czerwcu uda się podpisać umowę na wykonanie inwestycji po jesteśmy już po 
przetargu. Wprowadzamy środki 130 tysięcy, które mamy na miasteczka rowerowe, nakłady 
całkowite wychodzą 155 tysięcy zł. Zwiększamy w 2023 roku kwotę o 30 tysięcy zł na 
zadaniu zagospodarowanie planu przestrzennego. 

 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
/Opinia Komisji Budżetu w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Darłowo na lata 2023-
2028 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/  

 dotyczącą projektu uchwały.  

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 
Gminy Darłowo na lata 2023-2028: 
Wiceprzewodniczący wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie 
czy jest za pojęciem uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Darłowo na lata 2023-2028, czy ktoś jest przeciw, czy się wstrzymał.  
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk: był nieobecny 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”.  
6. Radny Grzegorz Hejno był nieobecny.  
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Radny Henryk Ignatowicz jestem ZA”.  
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”.  
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
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13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski był nieobecny. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 12 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 12 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
12 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
podjęła

/Uchwała Nr LXX.654.2023 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Darłowo na lata 2023-2028 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/ 

 uchwałę w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Darłowo na 
lata 2023-2028. 

 
Na tym punkt zakończono.  
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LVII.578.2022 Rady Gminy 
Darłowo z dnia 27 października 2022 roku w sprawie określenia zasad przyznawania 
stypendiów w ramach Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i 
młodzieży w Gminie Darłowo. Druk Nr 3/2023LXX 

Ad. 4. 

/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie zmiany uchwały Nr LVII.578.2022 Rady Gminy Darłowo z 
dnia 27 października 2022 roku w sprawie określenia zasad przyznawania stypendiów w ramach Lokalnego 
programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży w Gminie Darłowo stanowi załącznik nr 11 do 
niniejszego protokołu/ 
 

Pan wójt powiedział, że uzasadnienie jest takie samo jak podejmowaliśmy na ostatniej 
sesji. Przeprosił ,że popełniliśmy błędy pisarskie, przytoczyliśmy inny dzień i inny paragraf . I 
poprosił  podjęci  jeszcze raz tej uchwały. 

 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
/Opinia Komisji Budżetu w sprawie zmiany uchwały Nr LVII.578.2022 Rady Gminy Darłowo z dnia 27 
października 2022 roku w sprawie określenia zasad przyznawania stypendiów w ramach Lokalnego programu 
wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży w Gminie Darłowo stanowi załącznik nr 12 do niniejszego 
protokołu/  

 dotyczącą projektu uchwały.  

 
Radna Justyna Osses Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu przedstawiła 
pozytywną opinię
/Opinia Komisji Oświaty w sprawie zmiany uchwały Nr LVII.578.2022 Rady Gminy Darłowo z dnia 27 
października 2022 roku w sprawie określenia zasad przyznawania stypendiów w ramach Lokalnego programu 
wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży w Gminie Darłowo stanowi załącznik nr 13 do niniejszego 
protokołu/  

 dotyczącą projektu uchwały.  
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie zmiany uchwały Nr LVII.578.2022 Rady 
Gminy Darłowo z dnia 27 października 2022 roku w sprawie określenia zasad przyznawania 
stypendiów w ramach Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i 
młodzieży w Gminie Darłowo. 
Wiceprzewodniczący wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie 
czy jest za pojęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LVII.578.2022 Rady Gminy 
Darłowo z dnia 27 października 2022 roku w sprawie określenia zasad przyznawania 
stypendiów w ramach Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i 
młodzieży w Gminie Darłowo  
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  

1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk: był nieobecny 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”.  
6. Radny Grzegorz Hejno był nieobecny.  
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Radny Henryk Ignatowicz jestem ZA”.  
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”.  
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski „Piotr Szewczykowski jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 

 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 12 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 12 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
12 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
podjęła

/Uchwała Nr LXX.655.2023 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmiany uchwały Nr LVII.578.2022 Rady Gminy 
Darłowo z dnia 27 października 2022 roku w sprawie określenia zasad przyznawania stypendiów w ramach 
Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży w Gminie Darłowo stanowi załącznik 
nr 14 do niniejszego protokołu/ 

 uchwałę w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Darłowo na 
lata 2023-2028. 

 
Na tym punkt zakończono.  
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Wobec wyczerpania tematu ustalonego porządku obrad LXX sesji Rady Gminy Darłowo VIII 
kadencji – Pan Henryk Ignatowicz Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął 
obrady o godzinie 930 w dniu 7 czerwca  2023 roku. 

Ad. 5. 

 
 

                    
                                                                                                                                       

Obradom przewodniczył: 

         Wiceprzewodniczący 
                                                                                                                  Rady Gminy Darłowo 
 
                                                                                                     Henryk Ignatowicz   
 
 
Protokół sporządziła:
Renata Lipicz  

   


